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 R O M Â N I A 
JUDEŢUL  VASLUI 
COMUNA TĂTĂRĂNI 
Consiliul local 
 
 

PROCES – VERBAL 
Încheiat astǎzi, 23 AUGUST  2023, în şedinţa ordinară a Consiliului local al 

comunei Tǎtǎrǎni, judeţul Vaslui 
 
Convocarea Consiliului local Tǎtǎrǎni în şedinţa ordinară de la sediul sãu din 

sat Tãtãrãni, comuna Tãtãrãni, jud. Vaslui, s-a fãcut prin Dispoziţia nr. 234 din 
17.08.2023 emisã de Primarul Comunei Tǎtǎrǎni, în conformitate cu prevederile art. 
155 alin (1) lit. d) din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările şi 
completãrile ulterioare.  

Şedinţa este deschisã de cãtre domnul consilier Palade Costel , preşedinte de 
şedinţã, care dã cuvântul doamnei secretar general al comunei, doamna Idriceanu 
Iuliana Mariana. 

Doamna Idriceanu Iuliana Mariana constatã cã la şedinţã domnii consilieri 
sunt prezenţi în numãr de 11 consilieri cậţi compun Consiliul local. În conformitate cu 
art. 137 alin. (1) din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ cu modificările şi 
completãrile ulterioare, şedinţa este legal constituitã. 

Mai departe, doamna Iuliana Mariana Idriceanu prezintã Procesul verbal al 
şedinţei extraordinare din data de 31.07.2023, Consiliului local şi îl supune spre analizã 
şi aprobare domnilor consilieri. Domnii consilieri Dascălu Cătălin și Hușanu Costel 
ridicã obiecţiuni cu privire la conţinutul procesului verbal, şi-l votează ”împotrivă”, 
restul consilierilor locali nu ridică obiecțiuni, și-l votează ”favorabil” într-un număr de 
6 voturi exprimate deschis, în forma prezentatã, prin vot deschis. Domnii consilieri 
Munteanu Adrian și Luca Petrică se abțin de la vot, deoarece dumnealor nu au fost 
prezenți la ședința extraordinară din data de 31.07.2023. Domnul consilier Mihai 
Băhnăreanu se abține de la vot. ” 

 
De asemnea, la şedinţǎ mai participǎ domnul prof. Ion Gentimir, primarul 

comunei, doamna Idriceanu Iuliana Mariana, secretar general cu atribuţii delegate al 
comunei, doamna Mihaela-Alberta Vlasă, consilier superior în cadrul 
Compartimentului Financiar –Contabilitate, doamna Ecaterina Manuela Ciobanu 
consilier în cadrul Compartimentului Financiar –Contabilitate și Resurse Umane și 
doamna Buzincu Maria, referent în cadrul Compartimentului Agricol, Urbanism și 
Relații cu Publicul. 

Domnul consilier Palade Costel roagă pe domnul prof. Ion Gentimir, primarul 
comunei, ca în conformitate cu dispozițiile art. 135 alin. (7) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ cu modificările şi completãrile 
ulterioare care prevede că: „Ordinea de zi a ședințelor se aprobă cu majoritate simplă 
la propunerea celui care ... a cerut întrunirea Consiliului”, să supună spre aprobare 
proiectul ordinii de zi. Domnul prof. Ion Gentimir – primarul comunei, menționează că 
ordinea de zi este urmãtoarea: 

 
 
 1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli, 
etapa  IV, pe anul 2023.   

Iniţiator: Dl. Prof. Ion Gentimir, primar al comunei Tãtãrãni, judeţul Vaslui. 
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 2. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziția 
produselor și a contractelor/acordurilor -cadru de prestare a serviciilor pentru 
derularea măsurilor educative prevăzute de Programul pentru școli al României în 
perioada 2023 - 2029 

Iniţiator: Dl. Prof. Ion Gentimir, primar al comunei Tãtãrãni, judeţul Vaslui. 
 
3. Proiect de hotărâre privind modificarea și actualizarea HCL nr. 35 din 

26.06.2023 privind aprobarea  documentaţiei tehnico-economice (faza SF) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii „ÎNFIINȚAREA UNUI 
CENTRU DE COLECTARE PRIN APORT VOLUNTAR IN COMUNA TATARANI, 
JUDEȚUL VASLUI”. 

Iniţiator: Dl. Prof. Ion Gentimir, primar al comunei Tãtãrãni, judeţul Vaslui. 
 

Se supune votului ordine de zi, aceasta fiind aprobatã cu un numãr de 11 voturi 
exprimate deschis. 
 
 

De asemenea, domnul prof. Ion Gentimir – primarul comunei propune, conform 
art. 135 alin. (6) Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ cu modificările şi completãrile ulterioare, propune suplimentarea ordinii 
de zi cu: Proiectul de hotărâre privind declararea de utilitate publica a obiectivului de 
investitie: Înființarea unui centru de colectare prin aport voluntar în comuna Tătărăni, 
județul Vaslui”, si aprobarea solicitării de scoatere din circuitul agricol a terenului în 
suprafața de 2419.20 m.p. teren categorie de folosință „pășune”. 

 
Se supune votului noua ordine de zi, aceasta fiind aprobatã cu un numãr de 11 

voturi exprimate deschis.  
 
 
 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul domnului primar  
Prof. Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã care doamna 
Mihaela-Alberta Vlasă prezintã Raportul de specialitate. Apoi se prezintã avizele 
comisiilor de specialitate. 

Domnul consilier Palade Costel, preşedinte al şedinţei, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli, etapa  IV, pe anul 2023, 
după care se trece la discuții. 

 
 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Ce reduceți de la Cheltuielile de capital în 

sumă de 23.600?”  
Doamna Mihaela-Alberta Vlasă:”Se  ia de la un proiect, și se pune la un alt 

proiect.” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:” La ce proiect anume? ” 
Doamna Mihaela-Alberta Vlasă:” Este vorba despre Proiectul privind cadastrul 

sistematic. 
Domnul primar:”Am avut prevăzută suma de 50.000 pentru lucrările 

topografice.” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:” La capitolul Protecția Mediului, la active 

fixe, ați suplimentat cu suma de 23.600. Este aceeași sumă pe care ați luat-o de la 
capitolul Cheltuielile de capital.  Ce reprezintă această sumă la Active fixe? Sau ce 
intenționați să faceți cu suma respectivă?” 
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Doamna Mihaela-Alberta Vlasă:”Sunt o serie de facturi, avize, ca să putem 
merge mai departe cu proiectul.” 

 
 
 
Nemaifiind alte discuţii, domnul consilier Palade Costel președinte de ședință 

supune votului punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, pe articole, astfel: 
 
Se supune votului art. 1 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 2 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 3 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 4 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
 
Se supune votului proiectul de hotãrâre de la punctul numãrul 1 din ordinea de 

zi care este aprobat cu 11 voturi ,, pentru”. 
 
 

 
Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul domnului primar  

Prof. Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã care doamna Alberta 
Mihaela Vlasă prezintã Raportul de specialitate. Apoi se prezintã avizele comisiilor de 
specialitate. 

 
 

Domnul consilier Palade Costel, preşedinte al şedinţei, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și derulării procedurilor de 
atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziția produselor și a 
contractelor/acordurilor -cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 
educative prevăzute de Programul pentru școli al României în perioada 2023 - 2029, 
după care se trece la discuții. 

 
Domnul primar:”Este vorba despre programul de aprovizionare ”Laptele și 

cornul”/mărul în școli. Program pe care l-a coordonat în anii anteriori Consiliul 
Județean. Ei sunt datori să ne întrebe dacă noi avem pe teritoriul comunei resursele 
necesare pentru a aproviziona școlile din comună. Cum noi nu dispunem de asemenea 
facilități, nu ne asumăm responsabilitatea organizării și derulării procedurilor de 
atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziția produselor și a 
contractelor/acordurilor -cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 
educative prevăzute de Programul pentru școli al României în perioada 2023 – 2029. 

 
 
 
 
Nemaifiind alte discuţii, domnul consilier Palade Costel președinte de ședință 

supune votului punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, pe articole, astfel: 
 
Se supune votului art. 1 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 2 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 3 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
 
Se supune votului proiectul de hotãrâre de la punctul numãrul 2 din ordinea de 

zi care este aprobat cu 11 voturi ,, pentru”. 
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Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul domnului primar  

Prof. Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã care doamna 
Ecaterina Manuela Ciobanu prezintã Raportul de specialitate. Apoi se prezintã avizele 
comisiilor de specialitate. 

Domnul consilier Palade Costel, preşedinte al şedinţei, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind modificarea și actualizarea HCL nr. 35 din 26.06.2023 privind 
aprobarea  documentaţiei tehnico-economice (faza SF) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiții „ÎNFIINȚAREA UNUI CENTRU DE 
COLECTARE PRIN APORT VOLUNTAR ÎN COMUNA TĂTĂRĂNI, JUDEȚUL VASLUI”, 
după care se trece la discuții. 

 
 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”La Art.4, văd că este vorba despre studiul de 

fezabilitate....au fost 98.000 cheltuielile neeligibile, pe care le suportăm noi ca și UAT 
din fonduri proprii, și s-au mărit până la 112.000. Acești 13.000 bănuiesc că domnii care 
au făcut studiu de fezabilitate......ne puteți spune de ce  s-a mărit, ținând cont că au 
trecut doar 2-3 luni de când am aprobat același deviz.” 

Doamna Ecaterina Manuela Ciobanu:” Era o greșeală în devizul general inițial. 
Acei 25.000 erau trecuți în devizul inițial la partea eligibilă. Acuma rectificând devizul, 
i-au trecut în partea neeligibilă.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”S-a modificat și totalul, am văzut!” 
Doamna Ecaterina Manuela Ciobanu:” Acuma da, s-a modificat și totalul.„ 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Totalul......total? Sau doar cheltuielile 

neeligibile?„ 
Doamna Ecaterina Manuela Ciobanu:”Totalul cheltuielilor neeligibile.Totalul 

proiectului, nu se schimbă.” 
 
Nemaifiind alte discuţii, domnul consilier Palade Costel președinte de ședință 

supune votului punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, pe articole, astfel: 
 
Se supune votului art. 1 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 2 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 3 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 4 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 5 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 6 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 7 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
 
Se supune votului proiectul de hotãrâre de la punctul numãrul 3 din ordinea de 

zi care este aprobat cu 11 voturi ,, pentru”. 
 
 
 
 
Se trece la punctul nr. 1 suplimentar  de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul 

domnului primar  Prof. Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã 
care doamna Buzincu Maria prezintã Raportul de specialitate. Apoi se prezintã avizele 
comisiilor de specialitate. 
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Domnul consilier Palade Costel, preşedinte al şedinţei, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind declararea de utilitate publică a obiectivului de investitie: Înființarea 
unui centru de colectare prin aport voluntar în comuna Tătărăni, județul Vaslui”, si 
aprobarea solicitării de scoatere din circuitul agricol a terenului în suprafața de 2419.20 
m.p. teren categorie de folosință „pășune”, după care se trece la discuții. 

 
Domnul primar:”Sunt nevoit să motivez suplimentarea ordinii de zi cu un 

proiect, deoarece  este vorba despre Proiectul privind ,,ÎNFIINȚAREA UNUI CENTRU 
DE COLECTARE PRIN APORT VOLUNTAR ÎN COMUNA TĂTĂRĂNI, JUDEȚUL 
VASLUI”. Ca o măsură suplimentară, trebuie să delimităm, să definitivăm exact suprafața 
respectivă pe care va fi amplasată platforma de gunoi.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Nu v-a cerut doar să delimitațil.V-a cerut să-i 
schimbăm categoria de folosință.” 

Domnul consilier Munteanu Adrian:”Dacă veți fi nevoiți să cumpărați terenul, 
ar fi o problemă? 

Domnul primar:”Nu suntem nevoiți să cumpărăm terenul, deoarece este 
domeniul public.” 

Domnul consilier Munteanu Adrian:”Nu vă dă voie Prefectura să-i schimbați 
domeniul de folosință la pășunea comunală. În anul 2019, domnul Băhnăreanu Mihai, 
fost primar al Comunei Tătărăni, a încercat să dezmembreze o suprafață de teren 
pentru forat...”  

Domnul primar:”Este vorba de faptul că acolo se va face o investiție de interes 
public. ”  

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Terenul este al comunei, sau sunt proprietari 
pe acea suprafață? 

Domnul primar:”Este al comunei.” 
Domnul consilier Băhnăreanu Mihai:”Bănuiesc că nu ați depus o dată cu 

proiectul și extrasul de carte funciară asupra terenului respectiv!” 
 
 

Nemaifiind alte discuţii, domnul consilier Palade Costel președinte de ședință 
supune votului punctul nr. 1 suplimentar de pe ordinea de zi, pe articole, astfel: 

 
Se supune votului art. 1 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 2 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 3 care este aprobat cu 11 voturi ,,pentru”  

 
 

Se supune votului proiectul de hotãrâre de la punctul numãrul 1 
SUPLIMENTAR  de pe  ordinea de zi care este aprobat cu 11 voturi ,, pentru”. 
 

 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 

PREŞEDINTE, 
Consilier 

Palade Costel 
 

 
 

SECRETAR GENERAL AL 
COMUNEI CU                                                                            

ATRIBUŢII DELEGATE, 
Iuliana Mariana IDRICEANU 
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